



Generalforsamling 2018

Dato: Søndag, den 11. marts 2018 Kl. 14:00
Sted: Sortebakkehallerne, Løgstørvej 161, 9610 Nørager

DAGSORDEN

1. Valg af dirigent.
2. Valg af referent.
3. Valg af mindst 2 stemmetællere.
4. Godkendelse af formandens beretning.
5. Forelæggelse af det reviderede regnskab.
6. Budgetbehandling og fremtidig virksomhed
7. Behandling af indkomne forslag.
8. Offentliggørelse af valg til bestyrelsen og suppleanter.
9. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant.
10. Eventuelt.

Formanden Gitte Baalkilde bød velkommen og oplyse, at der i alt var 31 stemmeberettigede til stede.

1. Valg af dirigent

Vagn Ruhoff Hansen blev valgt. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

2. Valg af referent

Tove Møller Christensen blev valgt.

3. Valg af mindst 2 stemmetællere

Lars Trolle Nielsen og Jørgen Clemmensen blev valgt.

4. Godkendelse af formandens beretning

Bemærkninger til formandens beretning:

Medlemsfremgang. Anne M. Toft Hansen syntes, at det var dejligt at se en medlemsfremgang og spurte om, hvad tallet indeholdt og om hvalpeindmeldelser var inkluderet? Gitte Baalkilde oplyste, at det var samtlige medlemmer pr. 31.12.2017. Wilfred Olsen roste også medlemstallet.

Erna Lehmann ville gerne vide, hvorfor udvalgene trækker sig. Hvad går galt?

Gitte Baalkilde oplyste, at det var en kombination af mange ting.

Generalforsamlingen opfordrede bestyrelsen til stramme op omkring samarbejdet med udvalgene.

Avlsudvalget - Ingen bemærkninger.

Agility - Ingen bemærkninger.

Klubbutikken



Generalforsamling 2018

Ulrikke Olsen ville høre, hvor man kunne bruge sine præmieboner. Louise Roer oplyste, at man stadig kunne bruge bonerne i klubbetikken og hos Kennel Maj. Butikken bliver ikke stillet op, som den plejer, men butikken sender varer. Butikken bliver sat op til træffet.

Klubbladet

Wilfred Olsen roste udvalget for et godt og fantastisk blad. Han melder med stolthed hvalpekøbere ind af glæde over det flotte blad, som hvalpekøberen ville modtage.

Hyrdeudvalget

Bjarne Nielsen roste udvalget. Bjarne *havde* fået sin hund testet og det var en fantastisk oplevelse.

DKK-LP/Rally udvalget - Ingen bemærkninger.

Mentalbeskrivelse

Else Westermann oplyste, at udvalgsformanden Betinna Løvstrøm kun arrangerer beskrivelser på Sjælland. Else Westermann vil tage sig af Jylland indtil, der kommer en anden. Else efterlyster hænder.

Ulrikke Olsen forespurgte om, hvorfor der ikke er beskrivelser på Fyn. Else Westermann tilbød at arrangerer en på Fyn. Ulrikke Olsen ønskede, at det var at finde på hundeweb, så man bare kunne tilmelde sig der.



Udstillingsudvalget

Generalforsamlingen opfordrede til en opstramning. Aunslevs udstillingen blev ikke bragt i bladet, ligesom der i det PM, der blev sendt ud stod, at klubbens næste udstilling var i Vipperød. Flere var skuffet over præmierne. Bestyrelsen forklarede deres opfattelse af hændelsesforløbet, og Bibi Lindschouw påtog sig ansvaret. Wilfred Olsen var ikke tilfreds, og ville have ført til referat, at bestyrelsen ikke havde forsøgt at aflyse udstillingen.

Der var en diskussion omkring præmiebonerne nogle var for og andre meget imod. Louise Roet oplyste, at de præmier, der blev givet ved udstillingen i dag kostede 60 kr., hvilket var mere end præmieboner. Kate Palmquist oplyste, at præmiebonerne havde en gyldighed indtil 31. december 2019. Ulrikke Olsen foreslog, at man kunne tilmelde udstilling med præmieboner.

Janne Rasmussen efterlyste barn og hund konkurrencer på udstillingerne. Bibi Lindschouw oplyste, at klubben altid kun havde haft 2 barn og hund konkurrencer, nemlig til træffet og ved juleafslutningen.

Ulrikke Olsen syntes, at det var problematisk med udstillingerne og oplyste, at klubben jo tjener penge på udstillinger.

Anne Marie Vanderhoff ville gerne vide hvorfor udstillingsudvalget havde trukket sig. Susanne Danaher oplyste, at for udstillingsudvalgets vedkommende var det samarbejde med bestyrelsen, der ikke fungerede. Udvalgets 3 medlemmer ville virkelig gerne med blev trætte efter slagsmål på slagsmål med bestyrelsen. Først var det et slagsmål om en trailer og senere om køb at 2 fastelavnstønder.



Generalforsamling 2018

Marie Elmgreen Nielsen håbede, at de nye medlemmer i bestyrelsen vil have en bedre tilgang til samarbejde, så det kan blive "federe" at være bestyrelses- og udvalgsmedlem.

Regioner – Intet at bemærke

Internationalt samarbejde - Intet at bemærke.

Træf

Kæmpe stor ros. Jesperhus er fantastisk sted og gode rammer til et træf.

Sponsorudvalget - Intet at bemærke.

Børneungeudvalget

Ditte Floor Stevn fortalte, at udvalget var blevet nedlagt. Medlemmerne havde hver deres årsag til at stoppe. Der havde været lavet en del aktiviteter, som alle var meget glade for. Mange håbede, at bestyrelsen vil gøre noget for børnene ud over junior rally på træffet.

Sporudvalg

Gitte Baalkilde oplyste, at bestyrelsen netop havde nedsat et sporudvalg. Udvalget den kun er i "støbeskeen" består af Jørgen Metzdorff, Betina Stouby og Susan Fonvig.

Tove Møller Christensen forklarede, at bestyrelsen var blevet kontaktet af DKK med henblik på udarbejdelse af regler for spor championater for den islandske fårehund. Bestyrelsen besluttede på det tidspunkt, at spørge Jørgen Metzdorff, der dyrkede spor, om han ville deltage i det arbejde samme med DKK.

Svend Brandt Jensen opfordrede alle udvalg til at skrive artikler m.v. til Islandshunden.

Beretningen blev sendt til afstemning og blev godkendt

5. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse og meddelelse af ansvarsfrihed, (decharge)

Jørgen Clemmensen takkede kassereren.

Wilfred Olsen syntes, at det var dejligt at se, at nedgang var vendt til plus.

Kate Palmquist roser udvalgene og at være økonomiske ansvarsbevidste. Træffet gav et flot overskud, her var nok lotteriet, der var med til at give overskuddet. Klubben havde holdt foreningsdag og mange frasagde sig kørepenge. Kate syntes, at det var flot, at folk giver til klubben på den måde. Udstillinger har givet et rigtigt flot overskud. Der var brugt penge til at købe nye tiltag til hjemmesiden.

Anne Marie Toft Hansen spurgte om folk tidligere havde fået diæter. Kate sagde, at det især kørslen folk ikke har tage.

Overskud vedrørende det internationale samarbejde skyldes, at den amerikanske klub var ekstrem generøs.



Generalforsamling 2018

Wilfred Olsen kritiserede, at medlemmer får nej til kørsel.

Kate Palmquist oplyse, at udvalgene får til et møde.

Jørgen Clemmensen spurgte om man havde ført regnskab over præmieboner, og om man vidste hvor mange der ikke var indløst. Kate oplyste, at der ikke var ført regnskab, og at klubben ikke vidste, hvor mange præmieboner, der ikke var indløst.

Regnskabet er godkendt.

6. Budgetbehandling og fremtidig virksomhed, herunder fastsættelse af kontingent.

Kate Palmquist gennemgik budgettet og oplyste, at regnskab er stillet op på en anden måde efter den nye struktur. Alle udvalg har bidraget til budgettet. Der er sat penge af til regionerne. Der kommer mange flok, som ikke kommer til andre aktiviteter.

7. Behandling af indkomne forslag.

Forslag A

Dirigenten gennemgik forslaget.

Wilfred til havde spørgsmål til proceduren. Spørgsmålet blev afklaret.

Louise Roer begrundede forslaget, der går ud på er en tilpasning til den moderne verden. Vi får det ikke længere på papir men kan gå ind og læse det på hjemmesiden, eller det kunne komme på mail. Jørgen Clemmensen og John Alkærsig Petersen opfordrede til mail.

Wilfred Olsen foreslog bestyrelsen at benytte sig at medlemssystemet i DKK.

Forslaget blev sendt til afstemning – resultatet blev 28 for 1 imod 2 undlader at stemme.
Forslaget blev vedtaget.

Forslag B

Dirigenten gennemgik forslaget.

Louise begrundede forslaget, der blev sendt til afstemning – resultatet blev 25 for 1 imod 5 undlader at stemme.
Forslaget blev vedtaget.

Forslag C

Dirigenten gennemgik forslaget.

Bestyrelsen trækker Forslaget.

8. Valg til bestyrelsen og suppleanter



Generalforsamling 2018

Kate Palmquist, Louise Roer og Anne Marie Toft Hansen blev valgt til bestyrelsen. Valget gælder for de næste 2 år.

Anne Marie Vanderhoff og Susanne Dannaher blev valgt, som henholdsvis 1. og 2. suppleant.

9. Valg af 2 revisor og 1 revisor suppleant

Jørgens Clemmensen og Heidi Poulsen blev valgt som revisorer og Nethe Thorup blev valgt, som revisorsuppleant.

10. Eventuelt

Gitte Baalkilde takkede afgående udvalgsmedlemmer.

Bestyrelsen opfordrede medlemmer til at deltage i sponsor-, udstillings-, agility-, børne/unge-, træf- og mentalbeskriverudvalg og så manglede klubben også en webmaster.

Ulrikke Olsen håbede inderligt, at bestyrelsen tager det til sig "at skabe en positiv stemning" og lade være med at pege finger.

Svend Brandt Jensen opfordrede til at kommunikationen kunne foregå på klubbens sider.

Janne Rasmussen ville hører om, hvordan hendes eventuelle nye hvalpekøbere kunne få et blad. Louise Roer bevarede. Man kan henvende sig til klubben og få hvalpepakken sendt hjem og man kunne også skrive til DKK og få materiale herfra.

Jørgen Clemmensen fortalte om en gå tur i Køge.

Ulrikke Olsen opfordrede bestyrelsen til at holde generalforsamlingen så man fra Jylland eller Sjælland ikke behøvede at tage bil med over.

Dirigenten takkede forsamlingen for god ro og orden.